
 Zápis OsV č.:2/2021 

OsV: Kutná Hora Poličany 

Datum :   23.8.2021 

Přítomni: 

Omluveni: 

Neomluveni: 

Slavík ,Nevole, Pechová, ,Cypra,Rotová,Sovová Martina,Zemanová Miluše 

Rot,Jelínková, ,Brzobohatý 

Člen RM, ZM: Ing.Viktora 

Příští jednání: 20.9.2021 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

 1) Problém s dojížděním našich dětí do a ze školy po zapojení Kutné Hory do PID.Vzdálenost do 

školy jsou 4km.Při novém jízdním řádu bude cesta do školy  trvat 50 minut a ještě budou muset 

přestupovat.Maminky našich dětí jednaly s p. Fedorovičem již v červnu.Stížnost podepsaná většinou 

občanů naší městské části Poličany podána v červenci.Výsledek je odpověď,“že si děti zvyknou“.Pan 

Ing.Viktora přišel se schůdným řešením ke všeobecné spokojenosti.Doufáme,že bude splněno.V 

jízdním řádu jsme našli spoustu zbytečných linek,takže ohánět se penězi je nesmysl.Každý nemá 

možnost vozit své malé děti do a ze školy autem. 

 

2) Neutěšený stav komunikace od hasičské zbrojnice směr zahrádkářská kolonie 

Po zimě,jako každý rok,zaplácnuté díry,které během dvou měsíců se opět stanou dírami. 

 

3) Čištění komunikace. 

Po urgenci čištění proběhlo uvnitř osady.Hlavní silnice,ale zůstala nedotčená.(Okolo Metalcomu 

směr Malešov)Po vaší odpovědi si nejsme jisti,jestli si máme zažádat sami,nebo to zaurgujete vy. 

 

4) Osvětlení  

Po urgenci žalostného stavu osvětlení, byly vyměněny tři spodní kryty a bylo vyřešeno.Zůstalo nám 

staré, špinavé skoro nesvítící  pouliční osvětlení. 

 

5) Spojovaci komunikace s Kutnou Horou 

Po mnohaletém žebrání,urgencí a proseb stále nemáme spojovací komunikaci pro pěší 

s městem.To,že se zpracovává projekt nás nevytrhne.Rádi bychom věděli v jaké fázi se věc nachází. 

 

6) Autobusová čekárna 

Autobusová čekárna je potřeba znovu natřít.Ale před tím obrousit.Protože jinak se bude loupat jako 

teď. 

 

7) Vodovodní šachta u bytovek 

Nevyhovující zakrytí vodovodní šachty u bytovek.I po několikáté urgenci a znovuzakrytí je dáván 

nepojezdový kryt,který pokaždé praskne pod koly popelářského vozu. 

 

8) Přijetí nových členů OV 

Na vlastní žádost vystupují z OsV paní Hana Pechová a pan František Rot.Na jejich místo jsme 

přijali: 

    Zemanová Miluše,xxxxx 

    Sovová Martina,xxxxxxxx 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

  

 

Zapsal: Rotová                                                                Ověřil: Slavík 


